
OSNOVNA ŠKOLA VELI VRH P U L A  

KLASA: 007-04/24-02/13 

URBROJ: 2168-7-8-24-02-2 

U Puli 4. listopada 2024.  

 

Članovima Školskog odbora 

- svima- 

    Grad Pula, 

Upravni odjel za društvene djelatnosti 

  

  
  

ZAPISNIK 

 

s 46. sjednice Školskog odbora koja se održala 4. listopada 2024. godine (petak) s početkom u 

14.00 i završetkom u 15.00 sati.  

 

Prisutni: Kukić Dasko, Nikolić,  Raić, Žabčić 

Odsutni: (opravdano odsutni): Markanović Mišan, Načinović, Jovanović, 

 

Dnevni red: 

 

1. Usvajanje zapisnika s 45. sjednice Školskog odbora 

2. Donošenje Godišnjeg plana i programa rada Osnovne škole Veli Vrh Pula za šk. 

g. 2024./'25 

3. Donošenje Kurikuluma Osnovne škole Veli Vrh Pula za šk. g. 2024./'25 

4. Izvješće o stanju sigurnosti, provođenju preventivnih programa te mjerama 

poduzetim u cilju zaštite prava učenika (za razdoblje od 1.3.2024. do 31.8.2024.) 

5. Razno 

 

 

 

Školski je odbor jednoglasno s četiri glasa ZA prihvatio prijedlog dnevnog reda današnje 

sjednice. 

 

 

Ad 1)  

 

Školski je odbor jednoglasno s četiri glasa ZA usvojio zapisnik s 45. sjednice Školskog 

odbora. 

 

 

 

Ad 2) 

 

Nakon što je Učiteljsko vijeće, Vijeće roditelja i Vijeće učenika raspravljalo i dalo 

pozitivno mišljenje na Godišnji plan i programa rada Škole za školsku godinu 

2024./2025., Školski je odbor na svojoj sjednici održanoj 4. listopada 2024. godine, 

donio Godišnji plan i programa rada Škole za školsku godinu 2024./2025. 



 

 

 

 

Ad 3)   

Nakon što je Učiteljsko vijeće, Vijeće roditelja i Vijeće učenika raspravljalo te dalo 

pozitivno mišljenje na Kurikulum, Školski odbor je na svojoj sjednici održanoj 4. listopada 

2024. godine, donio Kurikulum za školsku  godinu 2024./2025.  

 

 

Ad 4) 

 

Ravnateljica je upoznala prisutne članove Školskog odbora s  Izvješćem o stanju 

sigurnosti, provođenju preventivnih programa te mjerama poduzetim u cilju zaštite 

prava učenika (za razdoblje od 1.3.2024. do 31.8.2024.) 
 

 

Ad 5) 

  

Obavijesti-razno 

 

⚫ Ravnateljica je obavijestila prisutne da će učenici tijekom ove školske godine i dalje 

provoditi aktivnosti u sklopu Eko škole.  

⚫ Vrtić bi uskoro trebao izaći iz školske kuhinje tako da će se raditi na tome da škola 

učenicima omogući što zdraviju i raznovrsniju prehranu u skladu s financijskim 

mogućnostima. 

⚫ Potrebno je obavijestiti roditelje osobito nižih razreda da ne ulaze u školsko dvorište 

automobilima i voze djecu do ulaza u učionice jer je to prilično opasno. Nekoliko im se 

puta do sada ukazivalo taj problem, ali jednostavno neki i dalje unatoč svemu to čine.  

⚫ Učenici naše škole uspješno su sudjelovali u projektu Polje mira koje je održano u 

Belgiji.  

⚫ Održano je gradsko natjecanje u šahu. Dječaci su osvojili prvo mjesto dok su djevojčice 

bile druge. 

⚫ I ove školske godine učenici su u pratnji učitelja Igora Jovanovića sudjelovali u Lovu na 

filantropijsko blago te su postigli drugo mjesto. 

⚫ Uskoro bi trebala biti gotova i web stranice Škole pa se očekuje da će ubrzo biti u 

funkciji.  

 
 
 

Sjednica je zaključena u 15.00 sati. 

 

 

Zapisničar                                                                              Predsjednik Školskog odbora 

 

Jasna Žabčić                                                                           Josip Raić 

 

 
 


